

Minutes



Date : April 3rd 7pm

In Attendance: Andrea Baldoni, Danya Quinn, Tabitha Hassoulas, Karin Cidral, Karine Tremblay, Christelle Jacquet, Hélène Filion, Natalie Weidenbach, Roya Farsinejad, Sara Lavigne

Welcome message Danya & Andrea

Secretary of the meeting Andrea

Sub-committee Updates

1. Débarcadère

- * approached Andrew et Stefanie, they are not interested in becoming team leader
- * the city were cutting trees on Beaconsfield boul at 7:30 causing a large problem at drop off
- * at most we can have 70 cars within the 10 minutes, we are currently seeing just over 100
- * suggestion to start September without the volunteers
- * Kindergarten debarcadere is a bordelle at the end of the day, they park in the debarcadere
- * They've been told that the TES will come and bring the kids to the car, but they can't because they have to wait for their kid, but many stay and chit chat

2. Community Life

- looking for approval for the card making for the community, wants to be a spring 'campaign', CE meeting was cancelled, therefore we couldn't ask for permission, will be doing so at the next meeting, most probably for next year.

3. Fundraising

- Pure campaign is getting ready to launch
- it will be launched within the Remiade plan in order to support the Remiade
- Ready to go, need to decide on the timeline
- Tie that to the fundraiser for the Remiade.

4. Staff appreciation

- TES week at the end of the month will be celebrated with coffee and baked goods
- looking for information about when admin week will be

5. Finissants

- * album is being worked on
- * they have pictures in about 2 weeks, voluntary purchase
- * Decor meeting on the 15th
- * 50/50 at dance
- * baked goods at expo travaux
- * volunteer students at the dance

Next Meeting: Wednesday, May 8, 7 p.m., at the school

Minutes



Date : April 3rd 7pm

In Attendance: Andrea Baldoni, Danya Quinn, Tabitha Hassoulas, Karin Cidral, Karine Tremblay, Christelle Jacquet, Hélène Filion, Natalie Weidenbach, Roya Farsinejad, Sara Lavigne

Welcome message Danya & Andrea

Secretary of the meeting Andrea

Sub-committee Updates

6. Pizza Lunches

- Working well so far for the first lunch
- will be trying a new procedure for 2nd lunch, multiple slices is a little more complicated.
- Students seem to be all over the school, they need to go get their pizza in the caf before going to their activity.
- Pizza has not been paid from previous pizza lunch. School credit card was at max and not paid on time.

7. Dance Fluo

- Ticket sales are going well
- Pizza combo is very popular

8. Rémiades

- Planning is going well
- Rentals, food trucks are booked
- floor plan and entertainment to be finalized
- still soliciting sponsors
- Will have a booth at the Expo travaux to explain event and solicit volunteers

9. Expo Travaux

- Still looking for 3 doors
- everything is going well with the plan
- volunteer signup to be sent out soon

10. Association

- We will be having a meeting soon to finalize details and procedures
- This will be brought to the CE to approve

11. CE

New/official Procedures

- Anything that will be charged to the parents needs approval from the CE with a detailed explanation of the event and charges
- this detail needs to be submitted 10 days in advance of the meeting, in order for the documents to be shared with the CE.

Next Meeting: Wednesday, May 8, 7 p.m., at the school

Procès Verbal



Date : le 3 avril 19h00

In Attendance: Andrea Baldoni, Danya Quinn, Tabitha Hassoulas, Karin Cidral, Karine Tremblay, Christelle Jacquet, Hélène Filion, Natalie Weidenbach, Roya Farsinejad, Sara Lavigne

Mots de bienvenu

Danya & Andrea

Secrétaire

Andrea

Mise à jours

1. Débarcadère

- * Approché Andrew et Stefanie, ils ne sont pas intéressés à devenir chef d'équipe.
- * La ville coupait des arbres sur le boulevard Beaconsfield à 7h30, ce qui a causé un gros problème au moment de la dépose.
- * Au maximum, nous pouvons avoir 70 voitures dans les 10 minutes, nous en avons actuellement un peu plus de 100.
- * suggestion de commencer le mois de septembre sans les bénévoles.
- *Le maternelle débarcadère est une bordelle à la fin de la journée, ils se garent dans la débarcadère.
- *On leur a dit que les TES viendraient amener les enfants à la voiture, mais ils ne peuvent pas parce qu'ils doivent attendre leur enfant, mais beaucoup restent et bavardent.

2. Vie communautaire

- recherche une approbation pour la fabrication de cartes pour la communauté, veut être une "campagne" de printemps, la réunion du CE a été annulée, nous n'avons donc pas pu demander la permission, nous le ferons lors de la prochaine réunion, très probablement pour l'année prochaine.

3. Campagne de financement

- La campagne Pure s'apprête à être lancée
- elle sera lancée dans le cadre du plan Remiade afin de soutenir la Remiade
- Prête à être lancée, il faut décider du calendrier.
- Lier cette campagne à la campagne de financement de la Remiade.

4. Reconnaissance

- La semaine du TES à la fin du mois sera célébrée avec du café et des pâtisseries.
- recherche d'informations sur la date de la semaine de l'administration

5. Comité des finissants

- * l'album est en cours d'élaboration
- * ils auront des photos dans environ 2 semaines, achat volontaire
- * Réunion sur la décoration le 15
- * 50/50 à la soirée
- * produits de boulangerie à l'expo travaux
- * étudiants bénévoles à la danse

Prochaine Réunion mercredi, le 8 mai, 19h00, à l'école

Procès Verbal



Date : le 3 avril 19h00

In Attendance: Andrea Baldoni, Danya Quinn, Tabitha Hassoulas, Karin Cidral, Karine Tremblay, Christelle Jacquet, Hélène Filion, Natalie Weidenbach, Roya Farsinejad, Sara Lavigne

Mots de bienvenu

Danya & Andrea

Secrétaire

Andrea

Mise à jours

6. Dîner Pizza

- Cela fonctionne bien jusqu'à présent pour le premier dîner.
- Nous allons essayer une nouvelle procédure pour le deuxième dîner, les tranches multiples sont un peu plus compliquées.
- Les élèves semblent être partout dans l'école, ils doivent aller chercher leur pizza à la caf avant d'aller à leur activité.
- La pizza n'a pas été payée pour le dîner pizza précédent. La carte de crédit de l'école était au maximum et n'a pas été payée à temps.

7. Danse Fluo

- Les ventes de billets vont bon train
- La pizza combinée est très populaire

8. Rémiades

- La planification se déroule bien
- Les locations et les camions-restaurants sont réservés.
- Le plan d'étage et les divertissements doivent être finalisés
- Toujours à la recherche de sponsors
- Nous aurons un stand à Expo travaux pour expliquer l'événement et solliciter des bénévoles.

9. Expo Travaux

- Toujours à la recherche de 3 portes
- tout se passe bien avec le plan
- l'inscription des bénévoles sera bientôt envoyée

10. Association

- Nous organiserons bientôt une réunion pour finaliser les détails et les procédures.
- Ce projet sera soumis à l'approbation du CE.

11. CE

NProcédures nouvelles/officielles

- Tout ce qui sera facturé aux parents, ou que les parents vont payer pour, doit être approuvé par le CE avec une explication détaillée de l'événement et des frais.
- ce détail doit être soumis 10 jours avant la réunion, afin que les documents soient partagés avec le CE.

Prochaine Réunion mercredi, le 8 mai, 19h00, à l'école